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PETER TRATNIK JE DIPLOMIRAL NA ODDELKU ZA SOCIOLOGIJO 
FSPN (DANES FDV). PREDSEDNIK ŠŠK-ja JE BIL V ŠTUDIJSKEM 
LETU 1 9 7 1 / 7 2 . DANES JE UPOKOJEN, A ŠE ZMERAJ AKTIVEN 
V DOMAČI DEJAVNOSTI (PEKARNA TRATNIK). 

BITI ŠTUDENT JE TAKRAT POMENILO NEKAJ 
DRUGEGA KOT DANES 

STE OB PREVZEMU FUNKCIJE OBČUTILI GENERACIJSKI 
PRESKOK? 

Nekega generacijskega preskoka nismo občutili. Tistega 
celjskega dela, ki je bil pred nami, nismo več toliko poznali. Ko 
sem prevzel predsednikovanje, nas je bilo v Ljubljani 4 0 - 6 0 
Šalečanov. Tisti, ki smo prihajali v Ljubljano, smo bili vsaj prvo 
leto med seboj zelo povezani, saj Ljubljane nismo poznali. 

Ko smo v nedeljo zvečer prišli v Ljubljano, smo se pona-
vadi dobili v Šestici, pri Mraku ali Pod lipo. 

VERJETNO SO POTEKALE VELIKE PRIPRAVE N A AKADEMSKI 
PLES? 

Akademski ples je bil res organiziran na nivoju, v letih 
1 9 7 1 , 72, 7 3 je bil v avli osnovne šole MPT. Na AP je bila 
tudi prava akademska zasedba, saj je takrat pomenilo biti 
študent nekaj drugega kot danes, akademsko izobraženih 
ljudi je bilo manj. Danes morda več pomeni kaj znaš, kot pa 
kakšne papirje imaš, takrat so bili pa papirji še kako pomembni. 

Na AP smo morali za celotno režijo poskrbeti sami, ko 
pa se je AP prestavil v lokale, je tam že bila hrana, pijača, 
mize, prti ... Avla MPT je bila že premajhna. 

KJE STE SE ZBIRALI V VELENJU? 

V Velenju smo se zbirali v Delavskem klubu, ko si prišel 
s postaje, si zavil kar v Klub. Oglasne table še ni bilo. Med 
seboj pa smo bili dobro povezani, prisotna je bila neka druž-
bena skrb. 



KAKO STE SODELOVALI Z OBČINO? 

Na skupščino v Ljubljano so vsako leto prišli z občine. 
Enkrat je bila skupščina na Ježici v gostilni, kjer je avto-
kamp. Ko sem jaz predal dolžnost, smo jo imeli v študent-
skem naselju. 

Sodelovanje z občino je vseskozi obstajalo - na skupšči-
no so prišli bolj z vidika moralne podpore. Tedaj so bili še 
časi, ko se je bilo potrebno poleg študija vključevati tudi v 
družbeno življenje. 

Občina nam je dajala tudi nekaj finančnih sredstev, bili 
smo na tekočem in če nas je kaj zanimalo, smo izvedeli. 
Tudi občina je razpisovala kadrovske štipendije. Štipendij 
(kadrovskih, socialnih, za bolj pridne ipd.) je bilo takrat kar 
dosti. Kadrovska štipendija je pomenila tudi gotovo zaposlitev. 

Na AP smo si jih pa privoščili. 

Takrat smo začeli s sestanki s štipendisti, ki so izrazili 
skrb in željo po sodelovanju s študentskim klubom. 

Kulturnih večerov pa nismo prirejali. Nismo bili tako raz-
vejani, dosti smo se srečevali in nismo čutili potrebe po 
drugih aktivnostih. Tudi kakšnih kritik, da smo zaprt krog ali 
da premalo naredimo, nismo bili deležni. Takrat smo štu-
dentje imeli zelo dober družbeni status. 

Bili smo vključeni v zvezo študentov, jaz sem še hodil na 
neke sestanke, tudi organizacijo ZK smo imeli v okviru ŠŠK-ja. 

Morda so Dolejšija zato poklicali iz ZSMS, če bi hotel biti 
predsednik ŠŠK-ja, ker je bila neka praznina, ko ga ni bilo. 
•olejši je še večkrat potem prišel na sestanke v Ljubljano. 
Mi smo bili tega zelo veseli - malo smo se seveda kdaj 'ruk-
nili', zaradi kakšnih naših zahtev, vendar so stvari uspešno 
potekale. 

KAKŠNO JE BILO VELENJE V ČASU VAŠEGA MANDATA? 

Velenje je bilo zelo dobro situirano mesto. Nič kaj nismo 
zaostajali za Ljubljano. Sociala je bila zelo dobra. Izobražen 
kader se je vedno rabil in se še rabi, ampak manj kot pred 
desetletjem, od osemdesetih let dalje namreč ni bilo več 
nekih velikih zaposlovanj. Včasih ni bilo nikoli dovolj izobra-
ženih ljudi. 



Praviloma pa so se študentje takrat vračali v Velenje, 
nekaj jih tako ali tako vedno ostane kje drugje, vendar se je 
večina vrnila. Takrat ni bil problem za službe, kadre so v 
Velenju zelo potrebovali. Jaz enega leta absolventa nisem 
izkoristil, ker sem že prej dobil službo. 

V tem mojem obdobju so bile vezi med ljudmi še zelo 
tesne in med sabo smo se vsi poznali. 

Študentsko druženje ob buteljčnem vinu. 

Prepozna trgatev 
letnik 

1899 
Šaleški študentski klub 

ŠŠK trgatev. 



POLNI IN PRAZNI ŠALEŠKI ŠTUDENTSKI KLUB Velenje 
Polnjenje ... 

... in praznenje. 


